
1/4

PV

Kroměříž: Město zvažuje vytvoření lanového ráje pro
děti v Úprkově ulici
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V Úprkově ulici by měl vzniknout nový prostor pro dětské hry
vybavený lanovými prvky. S nápadem na smysluplné využitý
momentálně prázdné plochy na sídlišti Oskol přišla kroměřížská
radnice. Do konce letošního roku bude zpracován projekt a k
jeho realizaci by mohlo dojít v roce 2024.
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„V dané lokalitě bydlí velké množství rodin s dětmi. Proto rozšíření
počtu míst, kde si mohou děti a mládež hrát a provozovat sportovní
aktivity, je nejen přínosem, ale i naším cílem. Domnívám se, že vznik
netradičního prostoru s originálními lanovými prvky ocení obyvatelé
v okolí i celého města a děti jej budou hojně využívat,“ sdělil
místostarosta Karel Holík.

Nepůjde o klasické dětské hřiště. Na zvolené ploše by měly být
umístěny lanové prvky pro děti od tří let. Bude se jednat o jednotlivé
překážky i sestavy a jejich kombinace. Nářadí bude tvořeno
akátovými kůly s lany a dřevěnými deskami a doplněno zpevněnými
plochami, které budou tvořit zatravňovací dlaždice, štěpka či
štěrkodrť. Samotná realizace zahrnuje kromě dodávky a instalace
nářadí také certifikaci, zajišťující především bezpečnost.

„Lanové prvky zvýší mobilitu a obratnost dětí, které je budou
používat, a nabídnou jinou možnost zábavy než na klasickém
dětském hřišti. V Kroměříži se podobné vybavení volnočasových
ploch zatím nevyskytuje,“ doplnil starosta Tomáš Opatrný. Prostor
bude časem doplněn o lavičky, stojany na kola a další mobiliář. Místo
by se tak mohlo stát cílem rodinných výletů a procházek.

Líbil se Vám tento článek?
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Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v
jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

123 - 4175230287/0100

QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

Redakci PL můžete podpořit i zakoupením předplatného.
Předplatitelům nezobrazujeme reklamy.

Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše, co chcete.
Zaregistrujte se ZDE.

 Jste čtenář a chcete komunikovat se svými zastupiteli? Zaregistrujte
se ZDE.
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Ing. Martin Kolovratník byl položen dotaz

Za volantem od 17
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Dobrý den, prý má být možné řídit již od 17,ale pod dohledem. Tím
dohledem se myslí kdo? Musímát taková osoba řidičák? A když se
ěco stane,ponese daná osoba odpovědnost nebo jak to bude? A od
kdy tut možnost zavedete?

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 24
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